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2012D18105 INBRENG VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

In de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport bestond er 
bij enkele fracties behoefte een aantal vragen en opmerkingen voor te 
leggen aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de 
brief van 13 april 2012 inzake de geannoteerde agenda van de informele 
EU bijeenkomst van ministers van volksgezondheid van 23-24 april te 
Denemarken (21 5010-31, nr. 274). 

De voorzitter van de commissie,
Smeets 

Adjunct-griffier van de commissie,
Sjerp 
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Inhoudsopgave blz. 

I. Vragen en opmerkingen vanuit de fracties 
II. Reactie van de minister 

 

I. Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Vragen en opmerkingen van de D66-fractie 

De leden van de D66-fractie hebben kennisgenomen van de geannoteerde 
agenda voor de informele EU bijeenkomst van ministers van volksge-
zondheid van 23-24 april 2012 te Horsens (Denemarken). Zij wijzen de 
minister graag op enkele belangrijke overwegingen. 
Genoemde leden zijn het eens met het Deense voorzitterschap dat het 
versterken van de Europese gezondheidstechnologiesector voordelen 
biedt voor Europese patiënten, burgers en economieën. Deze leden 
ondersteunen het voornemen van de minister om het belang van eHealth 
te benadrukken tijdens de bijeenkomst, omdat een innovatieve inzet van 
internet leidt tot transparantie over diagnose, behandelmethoden en 
kosten. Zij zouden graag van de minister horen welke visie zij heeft op de 
toekomst van eHealth in Europa, gezien het feit dat deze agenda 
vooralsnog weinig resultaat heeft opgeleverd. Is de minister van mening 
dat er wellicht te weinig slagkracht op EU-niveau aanwezig is om deze 
agenda te realiseren en zo ja, wat gaat de minister hieraan doen? Zo nee, 
waar plaatst zij dan de oorzaak van het trage verloop van het eHealth 
programma en welke stappen wil zij dan ondernemen? Ook wijzen 
genoemde leden graag op andere mogelijkheden om de Europese 
gezondsheidstechnologiesector te versterken, zoals een investeringspro-
gramma in biobanken, nanotechnologie en stamcelonderzoek. Is de 
minister bereid dit tijdens de bijeenkomst ter sprake te brengen? 
De leden van de D66-fractie zijn blij dat er tijdens de bijeenkomst 
gesproken zal worden over het mondig(er) maken van patiënten. 
Patiëntenorganisaties dragen hieraan bij, omdat zij bijdragen aan 
zelfbewustzijn en autonomie van patiënten. In dit kader hechten deze 
leden er ook aan om het belang te benadrukken van keuzevrijheid, 
keuze-informatie en transparantie in de zorg. Wel vragen zij hoe het 
voornemen van de minister om het belang van patiëntenorganisaties te 
benadrukken tijdens de EU bijeenkomst zich verhoudt tot het feit dat deze 
minister bezuinigt op patiëntenorganisaties. Gezien het feit dat de zorg in 
toenemende mate een Europese markt wordt, zouden deze leden ook 
graag van de minister horen hoe zij de organisatiekracht van patiënten op 
grensoverschrijdend, Europees niveau willen bevorderen. 
De leden van de D66-fractie ondersteunen het voornemen van de minister 
om actief in overleg te treden met Eurocommissaris Dalli waar het gaat 
om de verbeteringen van de richtlijnen rond medische hulpmiddelen. Zij 
zouden graag zien dat tijdens het lunchgesprek ook gesproken wordt over 
de inachtneming van privacyregels bij het instellen van een nationaal of 
Europees register voor medische hulpmiddelen. Ook zouden zij graag zien 
dat er aandacht wordt besteed aan de verschillen in werkwijze tussen de 
Amerikaanse en Europese inspectiediensten. 

II. Reactie van de minister 
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